

Brief introduction of Hong Kong Amateur Radio Transmitting Society

The Hong Kong Amateur Radio Transmitting Society (HARTS) is the sole member society of International Amateur Radio Union (IARU) in Hong Kong SAR, representing majority of Amateur Radio Operators in Hong Kong for more than seventy years. The prime goal of HARTS is to represent amateurs' interest, promote the science and practice of amateur radio communication and to facilitate the exchange of information and ideas related to it.

We setup and maintain repeaters located in Tai Mo Shan, Tales Cairn, Victoria Peak, and Tin Shui Wai. Besides daily usage, these repeaters will also be used for voluntary radio support services and emergency communication.

We are actively committed in International Amateur Radio Community, like attending conference of International Amateur Radio Union. HARTS also has tight contact and cooperation with organization in region like China Radio Sports Association (CRSA) and Asso-i-caos dos Radioamadores de Macau (ARM).

For social service, we organize and train local radio amateurs, to provide effective communication networks for charity fund-raising events organized by various organizations. Such as the Trailwalker organized by Oxfam, Hike the Hills for Hospice organized by Hospice Society, Hike for the Green Future organized by the Green Power

HARTS Homepage: <http://www.harts.org.hk>

香港業餘電台聯會簡介

香港業餘電台聯會(HARTS)是國際業餘無線電聯盟在香港的唯一屬會，已有超過七十年的歷史。本會宗旨是代表香港業餘無線電界的意見、權益，及推廣業餘無線電活動。

本會架設及維護位於大帽山、大老山、太平山及天水圍之業餘無線電中繼站，除供日常使用外，亦會用於業餘無線電支援義工服務及緊急通訊。

本會積極參與國際業餘無線電事務，例如出席國際業餘無線電聯盟會議，亦和鄰近地區之組織如中國無線電運動協會及澳門業餘無線電協會等有緊密的聯系和合作。

在社會服務方面，本會組織和訓練本港無線電通訊員，在香港的慈善籌款活動上提供有效的通訊網絡支援。在香港較多人熟識的慈善籌款組織如：樂施會的毅行者，善寧會的健行及綠色力量的港島籌款步行等，均為本會的服務對象。

本會網頁：<http://www.harts.org.hk>